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Inleiding
In het programma De Hofbar bleek dat de Rijksoverheid zich wel degelijk bemoeit met de vestiging 
van Datacenters in de Wieringermeer, ondanks eerdere ontkenning van minister Wiebes.

1. Bent u op enigerlei wijze op de hoogte gebracht van de bemoeienis van de 
Rijksoverheid in dit dossier?

antwoord Ja, we hebben dit onder andere gelezen in het landelijk dagblad NRC van de zomer. 
Ook de heer Kor Buitendijk heeft dit bij de gemeenten die onderdeel uitmaken van de 
energieregio Noord-Holland Noord onder de aandacht gebracht. Zijn brief van 17 juni 
2020 heeft u ontvangen als ingekomen stuk.

2. Zo ja, Wanneer en door wie is dit gebeurd?

Antwoord Zie het antwoord op vraag 1.

3. Zo nee, bent u met ons van mening dat naast informatie door buurgemeenten, hogere 
overheden over grote projecten meer openheid moeten betrachten?

Antwoord n.v.t.

4. Is, in het kader van de RES-opgave Noord-Holland Noord, ooit met u besproken of 
anderszins gecommuniceerd dat de opgave in balans zou moeten zijn met (toekomstig) 
energieverbruik in deze regio?

Antwoord Nee, hierover is niet gesproken. 

In lijn met uw vorige vragen, de elektriciteitsvraag van de industrie (waaronder ook 
datacenters vallen) is een nationale opgave. Deze hoeft niet in de regio opgelost te 
worden. In het Klimaatakkoord staat: in 2030 komt 70 procent van de totale 



elektriciteitsvraag in Nederland uit hernieuwbare bronnen. Dat gebeurt met 
windturbines op zee (49 TWh), op land en met zonnepanelen op daken en in 
zonneparken (35 TWh grootschalig zon/wind en 7 TWh kleinschalig zon, bijv. op daken 
van woningen).
Met andere woorden gaat het gesprek in de regio over het aandeel duurzame 
energieopwekking op land. Het vraagstuk waar de energievraag vandaan komt is geen 
onderwerp van gesprek in de regio. 

5. Is daarbij gesproken over de ontwikkelingen in de Wieringermeer?

Antwoord Zie het antwoord op vraag 4.

6. Zo ja, kwam deze communicatie vanuit de provinciale- of de Rijksoverheid?

Antwoord Zie hiervoor.


